

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 27, 1989
(18)

[Text]

The Standing Committee on Environment met at 9:11 o'clock a.m., this day, in Room 209 West Block, the Chairman, David MacDonald, presiding.

Members of the Committee present: Charles Caccia, Marlene Catterall, Terry Clifford, Sheila Copps, Rex Crawford, Stan Darling, Jim Fulton, André Harvey, Lynn Hunter, David MacDonald, Brian O'Kurley, and Louis Plamondon.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Bob Milko, Research Officer.

Witnesses: From the Federal Environmental Assessment Review Office: John Herity, Director General, Policy and Administration. *From the Office of the Parliamentary Commissioner for the Environment of New Zealand:* Robert McClymont, Director.

John Herity made a statement. Robert McClymont made a statement and answered questions.

It was agreed,—That the slides presented during the presentations of the witnesses be appended to this day's *Minutes of Proceedings and Evidence (See Appendix "ENVO-6" and Appendix "ENVO-7")*.

At 10:24 o'clock a.m., the Committee commenced consideration of its future business.

The Chairman presented the Third Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure, as amended, which reads as follows:

Your Sub-Committee met on Thursday, June 15, and Thursday, June 22 1989 to consider business of the Committee and recommends the following:

- 1) That, in relation to the Order in Council appointment of Raymond Robinson as administrator in matters involving federal jurisdiction for the purpose of sections 22 and 23 of the James Bay and Northern Quebec Agreement, the Committee approve the following resolution and authorize the Chairman to report same to the House:

That, pursuant to Standing Orders 110 and 111, the Committee has considered the Order in Council appointment of Raymond Robinson as administrator in the case of matters involving federal jurisdiction, for the purpose of sections 22 and 23 of the James Bay and Northern Quebec Agreement (P.C. 1988-1800) which was referred to the Committee on Wednesday, April 5, 1989.

However, without reflecting on the qualifications of Order in Council appointee Raymond

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 27 JUIN 1989
(18)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'environnement se réunit aujourd'hui à 9h11 dans la salle 209 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de David MacDonald (*président*).

Membres du Comité présents: Charles Caccia, Marlene Catterall, Terry Clifford, Sheila Copps, Rex Crawford, Stan Darling, Jim Fulton, André Harvey, Lynn Hunter, David MacDonald, Brian O'Kurley et Louis Plamondon.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Bob Milko, attaché de recherche.

Témoins: Du Bureau fédéral d'examen des évaluations environnementales: John Herity, directeur général, Politique et administration. Du Bureau du commissaire parlementaire de l'environnement de la Nouvelle-Zélande: Robert McClymont, directeur.

John Herity fait un exposé. Robert McClymont fait un exposé et répond aux questions.

Il est convenu,—Que les diapositives présentées par les témoins soient ajoutées en appendice aux délibérations d'aujourd'hui (Voir appendice «ENVO-6» et appendice «ENVO-7»).

À 10h24, le Comité examine ses futurs travaux.

Le président présente la version modifiée du Troisième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure, ainsi libellé:

Le Sous-comité se réunit le jeudi 15 juin et le jeudi 22 juin 1989 pour étudier le programme des travaux du Comité et convient de formuler les recommandations suivantes :

1. Que, relatif à la nomination par décret de Raymond Robinson au poste d'administrateur pour des questions de compétence fédérale prévues aux articles 22 et 23 de la Convention de la Baie James et du Nord québécois, le Comité donne son approbation à la résolution suivante et que le président soit autorisé de la rapporter à la Chambre:

Que, conformément aux articles 110 et 111 du Règlement, le Comité a examiné la nomination par décret de Raymond Robinson comme administrateur en matière de compétence fédérale aux fins des articles 22 et 23 de la Convention de la Baie James et du Nord québécois (C.P. 1988-1800) qui lui a été déferé le mercredi 5 avril 1989.

Sans remettre en question les compétences de Raymond Robinson, nommé par décret, le Comité